

Title (en)

Upper shelf for show stand, counter or the like.

Title (de)

Ablageaufsatz für Verkaufstische, Theken oder dgl.

Title (fr)

Dessus de rayonnage pour étalage, comptoir ou analogue.

Publication

**EP 0035107 A2 19810909 (DE)**

Application

**EP 81100366 A 19810119**

Priority

DE 3002427 A 19800124

Abstract (en)

An upper shelf for show stands, counters or the like, in which the shelf surface for the food is enlarged without access to the deposited food thereby being made difficult. According to the invention this is achieved in that the upper shelf consists of a horizontally disposed support rail (10, 20), to which downwardly projecting stands are attached at the ends, in that hooks (30) are attached to the underside of the support rail, in that support bars (36) with identification plate (37) can be hooked into these hooks (30), and in that shelf plates (35) can be placed on the support bars (36).  
<IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Ablageaufsatz für Verkaufstische, Theken od.dgl., bei dem die Ablagefläche für die Lebensmittel vergrößert wird, ohne daß dadurch der Zugang zu den abgelegten Lebensmitteln erschwert wird. Dies wird nach der Erfindung dadurch erreicht, daß der Ablageaufsatz aus einer horizontal gerichteten Tragschiene (10, 20) besteht, an der stirnseitig nach unten abstehende Ständer angebracht sind, daß auf der Unterseite der Tragschiene Haken (30) angebracht sind, daß in diese Haken (30) Tragbügel (36) mit Kennzeichnungsschild (37) einhängbar sind und daß auf die Tragbügel (36) Ablageplatten (35) abstellbar sind.

IPC 1-7

**A47F 5/10; A47F 1/00**

IPC 8 full level

**A47F 1/14** (2006.01); **A47F 5/00** (2006.01); **A47F 5/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47F 5/0068** (2013.01); **A47F 5/10** (2013.01)

Cited by

DE3341118C1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0035107 A2 19810909; EP 0035107 A3 19811125**; DE 3002427 A1 19810730; DE 3002427 C2 19840503

DOCDB simple family (application)

**EP 81100366 A 19810119**; DE 3002427 A 19800124